
Protokół 
 XXIII Sesji Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych 

z dnia 12 sierpnia 2016 r. 
 
Ad.1. Otwarcie XXIII sesji Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący Rady Pan Bogdan Ferenc Powitał Burmistrza Pana Bartosza 

Romowicza, Zastępcę Burmistrza Panią Katarzynę Sekułę, Skarbnika Panią Ewę 

Kaczmaryk-Elmerych, Przewodniczącego Rady Powiatu Bieszczadzkiego Pana 

Ryszarda Urbana, wszystkich radnych, sołtysów, kierowników wydziałów Urzędu 

Miejskiego, przedstawicieli służb mundurowych, oraz zaproszonych gości. 

 
Przewodniczący Rady stwierdził, że na sali obecnych jest 14 radnych, wobec 
powyższego nasze obrady są prawomocne. Lista obecności stanowi załącznik  
Nr 1 do niniejszego protokołu.  
 
Nieobecny: Pan Bogusław Pleskacz. 
 
Ad.2. Przyjęcie porządku obrad.    
 
Głos w tym punkcie zabrał Pan Burmistrz, który zawnioskował o wycofanie  
z porządku obrad uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania leasingowego na 
minikoparkę. 
 
Kolejno głos zabrał Pan Czesław Urban, który zawnioskował o wycofanie dwóch 
projektów uchwał które zostały wysłane dwa dni wcześniej, aby odpowiednie komisje 
zajęły stanowiska w tych sprawach. 
 
Głos zabrał Pan Burmistrz, który poinformował, że możemy poczekać z podjęciem 
tych uchwał na kolejną sesję jednak minie nam niepotrzebnie czas względem 
uchwały w której ważne są terminy. Burmistrz poinformował ponadto, że uchwały te 
są proste oraz że postara się odpowiedzieć na każde pytanie z nimi związane. 
 
Do obrad sesji dołączył Pan Bogusław Pleskacz – obecnych 15 radnych. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Pana Burmistrza: 
 

Głosowanie: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych  
15 radnych (jednogłośnie). 

 
Kolejno poddał pod głosowanie wniosek Pana Czesława Urbana: 
 

Głosowanie: za – 5, przeciw – 10, wstrzymujących się – 0, obecnych  
15 radnych – wniosek nie został przyjęty. 

 
Kolejno Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad ze zmianami: 

 
Głosowanie: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych  

15 radnych (jednogłośnie). 



Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XXI uroczystej Sesji Rady Miejskiej 
 
Nikt nie wniósł uwag do protokołu wobec czego protokół z XXI uroczystej Sesji został 
przyjęty. 
 
Ad. 4. Przyjęcie protokołu z XXII Sesji Rady Miejskiej. 
 
Nikt nie wniósł uwag do protokołu wobec czego protokół z XXII Sesji został przyjęty. 
 
Ad. 5. Sprawozdanie Burmistrza za okres międzysesyjny. 
 
Burmistrz Ustrzyk Dolnych Pan Bartosz Romowicz przedstawi sprawozdanie  
za okres międzysesyjny oraz sprawozdanie z wydanych zarządzeń – załącznik  
Nr 2 do protokołu. 
 
Kolejno z okazji odejścia na emeryturę Pani Anny Metyk Dyrektor Powiatowej  
i Miejskiej Biblioteki Publicznej Pan Burmistrz wraz z Panem Przewodniczącym 
złożyli Pani Dyrektor serdeczne podziękowania za współpracę.  
 
Kolejno Pan Burmistrz wraz z Przewodniczącym Rady pożegnali odchodzącego  
do innej komendy Pana Andrzeja Stępnia Komendanta Komendy Powiatowej Policji  
w Ustrzykach Dolnych. 
 
Ad. 6. Prezentacja Centrum Doradztwa Energetycznego Sp. z o. o. nt. założeń 
do planu zaopatrzenia w energię elektryczną, cieplną i gazową dla miasta 
 i gminy Ustrzyki Dolne do 2030 r. 
 
Informację w formie prezentacji przedstawi przedstawiciel Centrum Doradztwa 
Energetycznego. 
 
Ad. 7. Prezentacja uchwał. Opinie Komisji. Dyskusja. Głosowanie. 
 

 w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Ustrzyki Dolne na 2016 
rok, 

 
Projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik, oraz Pan Burmistrz. 
 
Głos zabrał Pan Bogusław Pleskacz, który zapytał dlaczego wycofujemy środki 
finansowe na remont kotłowni przy szkole w Ropience, która znajduje się w fatalnym 
stanie. 
 
Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz poinformował, ze i inwestycji tej nie zrealizujemy, 
ponieważ w odpowiednim czasie nie otrzymamy pozwolenia na budowę. 
 
Opinię Komisji Budżetu i Inicjatyw Gospodarczych Rady Miejskiej przedstawił  
Pan Andrzej Steciuk – Przewodniczący Komisji – opinia pozytywna – zał. Nr 3. 
 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 



Głosowanie: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych -  
15 radnych (jednogłośnie).  

 

 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Ustrzyki 

Dolne, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik. 
 
Opinię Komisji Budżetu i Inicjatyw Gospodarczych Rady Miejskiej przedstawił  
Pan Andrzej Steciuk – Przewodniczący Komisji – opinia pozytywna – zał. Nr 3. 
 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 
Głosowanie: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych  

15 radnych (jednogłośnie).  
 

 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik. 
 
Opinię Komisji Budżetu i Inicjatyw Gospodarczych Rady Miejskiej przedstawił  
Pan Andrzej Steciuk – Przewodniczący Komisji – opinia pozytywna – zał. Nr 3. 
 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 
Głosowanie: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych  

15 radnych (jednogłośnie).  
 

 w sprawie zaciągania zobowiązań w zakresie podejmowanych inwestycji   

o wartości przekraczającej kwoty ustalone w uchwale budżetowej na 

2016 rok, 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik. 
 
Opinię Komisji Budżetu i Inicjatyw Gospodarczych Rady Miejskiej przedstawił  
Pan Andrzej Steciuk – Przewodniczący Komisji – opinia pozytywna – zał. Nr 3. 
 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 
Głosowanie: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych  

15 radnych (jednogłośnie).  
 

 w sprawie zaciągania zobowiązań w zakresie wydatków bieżących  

wartości przekraczającej kwoty ustalone w uchwale budżetowej na 2016 

rok, 

 

Projekt uchwały przedstawił Pan Burmistrz. 
 



Opinię Komisji Budżetu i Inicjatyw Gospodarczych Rady Miejskiej przedstawił  
Pan Andrzej Steciuk – Przewodniczący Komisji – opinia pozytywna – zał. Nr 3. 
 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 
Głosowanie: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych  

15 radnych (jednogłośnie).  
 

 w sprawie rozpatrzenia skargi na sołtysa wsi Hoszowczyk, 

 

Pan Bogusław Pleskacz zwrócił się z prośbą o odczytanie protokołu Komisji 

Rewizyjnej z dnia 14 lipca 2016 r. 

 

Pan Grzegorz Oleksyk przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał protokół z dnia  

14 lipca 2016 r. – załącznik nr. 4 

 

Kolejno Pan Bogusław Pleskacz zapytał, czy takie rozwiązanie, gdzie w protokole 

jedna część skargi została uznana za bezzasadną a druga za zasadną jest możliwa. 

 

W odpowiedzi radca prawny Pan Sławomir Tarnawski poinformował, że kwestie 

dwóch kolejnych uchwał są prawidłowo sformułowane pod względem prawnym. 

Wprawdzie pismo w tej sprawie wpłynęło jedno, jednak dotyczy dwóch odrębnych 

kwestii. Obie uchwały zarówno w sprawie rozpatrzenia skargi na sołtysa wsi 

Hoszowczyk jak i w sprawie podtrzymania stanowiska Rady Miejskiej…. były 

konsultowane z kancelarią. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 
Głosowanie: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1, obecnych 

15 radnych  
 

 w sprawie podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale  

Nr XVIII/231/16 Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych z dnia 17 marca 

2016r. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 
Głosowanie: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1, obecnych 

15 radnych  
 

 w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis żłobka oraz klubu 

dziecięcego do rejestru żłobków i klubów dziecięcych, 

 

Projekt uchwały przedstawił Pan Zygmunt Krasowski – kierownik Wydziału Oświaty. 

 



Opinię Komisji Oświaty, Turystyki, Sportu i Kultury przedstawił Pan Tadeusz Kocur  

– opinia pozytywna – zał. Nr 5. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 
Głosowanie: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych 

15 radnych (jednogłośnie). 

 

 w sprawie uchwalenia Statutu Sołectwa Bandrów Narodowy, 

 

Projekt uchwały przedstawił Pan Burmistrz, który po krótce omówił najważniejsze 

założenia Statutu. 

 

Głos zabrał Pan Bogusław Pleskacz, który zapytał czy wzór statutu Bandrowa, jest 

automatycznie wzorem dla kolejnych sołectw. 

 

W odpowiedzi Przewodniczący Rady poinformował, że to w głosowaniu radni 

zadecydują, czy ten statut będzie obowiązujący czy też nie. Jeżeli będzie on 

odrzucony, prace nad nim nadal będą trwały. Nie da się wykluczyć sytuacji w której 

będą propozycje zmian. 

 

Pan Burmistrz poinformował, ponadto, ze każdy kolejny statut będzie poddany takiej 

samej procedurze m.in. będą one poddawane konsultacjom społecznym. Może być 

sytuacja, ze będą różnice pomiędzy Statutami. 

 

Radny Pan Bogusław Pleskacz zapytał o frekwencję na konsultacjach społecznych. 

 

Odpowiedzi udzielił radny Pan Marek Dziwisz, który poinformował, że uczestniczył 

w nich i że frekwencja była spora, była możliwość zgłaszania swoich wniosków, które 

zostały uwzględnione. 

 

Pan Burmistrz podsumowując, że każdy miał prawo oraz możliwość wypowiedzieć 

się w kwestii statutu. 

 

Opinię Komisji ds. Wsi przedstawił Pan Marek Dziwisz – opinia pozytywna – zał. Nr 

6. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 
Głosowanie: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych 

15 radnych (jednogłośnie). 

 

 



 w sprawie uchwalenia Statutu Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Ustrzykach Dolnych, 

 

Projekt uchwały przedstawił Pan Burmistrz. 

 

Opinię Komisji Rodziny, Opieki Społecznej, Zdrowia i Spraw Mieszkaniowych 

przedstawiła Pani Renata Wolańska – opinia pozytywna – zał. Nr 7. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 
Głosowanie: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych 

15 radnych (jednogłośnie). 

 

 w sprawie uchwalenia dokumentu pod nazwą „Plan zaopatrzenia  

w ciepło, energię elektryczną oraz gaz dla Gminy Ustrzyki Dolne”, 

 

Projekt uchwały przedstawił Pan Burmistrz. 

 

Opinię Komisji Budżetu i Inicjatyw Gospodarczych Rady Miejskiej przedstawił  
Pan Andrzej Steciuk – Przewodniczący Komisji – opinia pozytywna – zał. Nr 3. 
 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 
Głosowanie: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych  

15 radnych (jednogłośnie).  
 

 w sprawie przystąpienia gminy Ustrzyki Dolne do realizacji projektu pn. 

„Ochrona bioróżnorodności na terenie gminy Ustrzyki Dolne poprzez 

właściwe skanalizowanie ruchu turystycznego”, 

 

Projekt uchwały przedstawił Pan Burmistrz. 

 

Opinię Komisji Budżetu i Inicjatyw Gospodarczych Rady Miejskiej przedstawił  
Pan Andrzej Steciuk – Przewodniczący Komisji – opinia pozytywna – zał. Nr 3. 
 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 
Głosowanie: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych  

15 radnych (jednogłośnie).  
 

 w sprawie uchylenia uchwały Nr XXII/262/16 z dnia 20 czerwca 2016 r.  

w sprawie upoważnienia Burmistrza Ustrzyk Dolnych do złożenia 

wniosku o dofinansowanie projektu pn. ”Program strategiczny „Błękitny 

San” –uporządkowanie gospodarki ściekowej w aglomeracji Ustrzyki 

Dolne – cz. II”, w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura  

i Środowisko, współfinansowanego z Funduszu Spójności, przyjęcia do 



realizacji przedsięwzięcia określonego w Studium Wykonalności 

przedsięwzięcia oraz akceptacji założonych w nim planów taryfowych 

wraz z ewentualną prognozą dopłat do taryf, 

 

Projekt uchwały przedstawił Pan Burmistrz. 

 
Opinię Komisji Budżetu i Inicjatyw Gospodarczych Rady Miejskiej przedstawił  
Pan Andrzej Steciuk – Przewodniczący Komisji – opinia pozytywna – zał. Nr 3. 
 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 
Głosowanie: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych  

15 radnych (jednogłośnie).  
 

 w sprawie nieodpłatnego przejęcia  na rzecz Gminy Ustrzyki Dolne 

nieruchomości stanowiącej własność Rolniczej Spółdzielni Produkcyjnej 

„NOWE ŻYCIE” w Krościenku, 

 

Projekt uchwały omówił Pan Burmistrz oraz Pani Alicja Kisielewicz. 

 

Opinię Komisji Ochrony Środowiska, Nadzoru Architektonicznego  

i Zagospodarowania Przestrzennego przedstawił Pan Henryk Tymejczyk – opinia 

pozytywna – załącznik nr 8. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 

Głosowanie: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych  
15 radnych (jednogłośnie).  

 

 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie  nieruchomości  

położonych  na terenie  miasta  Ustrzyki Dolne (działki 867, 884/2, 884/3), 

 

Projekt uchwały omówiła Pani Alicja Kisielewicz. 

 

Opinię Komisji Ochrony Środowiska, Nadzoru Architektonicznego  

i Zagospodarowania Przestrzennego przedstawił Pan Henryk Tymejczyk – opinia 

pozytywna – załącznik nr 8. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 

Głosowanie: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych  
15 radnych (jednogłośnie).  

 

 



 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości mienia 

komunalnego, położonej na terenie miasta Ustrzyki Dolne (2056/2  

w Ustrzykach Dolnych), 

 

Projekt uchwały omówiła Pani Alicja Kisielewicz. 

 

Opinię Komisji Ochrony Środowiska, Nadzoru Architektonicznego  

i Zagospodarowania Przestrzennego przedstawił Pan Henryk Tymejczyk – opinia 

pozytywna – załącznik nr 8. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 

Głosowanie: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych  
15 radnych (jednogłośnie).  

 

 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości mienia 

komunalnego, położonej na terenie gminy Ustrzyki Dolne (430/3  

w Ropience), 

 

Projekt uchwały omówiła Pani Alicja Kisielewicz. 

 

Opinię Komisji Ochrony Środowiska, Nadzoru Architektonicznego  

i Zagospodarowania Przestrzennego przedstawił Pan Henryk Tymejczyk – opinia 

pozytywna – załącznik nr 8. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 

Głosowanie: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych  
15 radnych (jednogłośnie).  

 

 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego „Jamna Górna-Arłamów”, 

 

Projekt uchwały omówiła Pani Alicja Kisielewicz. 

 

Opinię Komisji Ochrony Środowiska, Nadzoru Architektonicznego  

i Zagospodarowania Przestrzennego przedstawił Pan Henryk Tymejczyk – opinia 

pozytywna – załącznik nr 8. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 

Głosowanie: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych  
15 radnych (jednogłośnie).  

 



 w  sprawie przystąpienia do sporządzenia MPZP o nazwie Krościenko 

Dworzec, terenu położonego w m. Krościenko Gmina Ustrzyki Dolne, 

 

Projekt uchwały omówiła Pani Alicja Kisielewicz. 

 
Opinię Komisji Budżetu i Inicjatyw Gospodarczych Rady Miejskiej przedstawił  
Pan Andrzej Steciuk – Przewodniczący Komisji – opinia pozytywna – zał. Nr 3. 
 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 
Głosowanie: za – 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 2, obecnych  

15 radnych  
 

 w sprawie przystąpienia do sporządzenia Studium uwarunkowań 

 i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i Gminy Ustrzyki 

Dolne. 

 

Projekt uchwały omówiła Pani Alicja Kisielewicz. 

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 
Głosowanie: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1, obecnych  

15 radnych  
 

 w sprawie ustanowienia Regulaminu Meczu Piłki Nożnej niebędącego 

imprezą masową, 

 

propozycje zmian do projektu uchwały w brzmieniu jak poniżej przedstawił 

Komendant Komendy Powiatowej Policji Pan Andrzej Stępień.  

 

- w §3 w projekcie uchwały dodać zapis: „Uchwała wchodzi w życie 14 dni od dnia 
opublikowania w Dz. U. Wojew. Podkarpackiego”. 
 
- w Regulaminie w Art. 4 wykreślić „za wyjątkiem osób wymienionych w art. 2 pkt 5,6 
i 7”. 
 
- w art. 4 po słowach (….) w celu ustalenia tożsamości - dodać zapis: ”osobom 
upoważnionym”. 
 
- w art. 4 po słowach (…) przeglądania zawartości odzieży lub bagażu – dodać zapis 
„osobom upoważnionym”. 
 
- w art. 7. W pkt 3 po słowach (…) wchodzenia na obszary nieprzeznaczone dla 
uczestników imprezy, m.in. płytę boiska, pomieszczenia służbowe, płoty, maszty, 
konstrukcje, instalacje itp. – dodać zapis „za wyjątkiem uczestników zawodów 
piłkarskich”. 
 



- dodać art. 10. w brzmieniu: za bezpieczeństwo uczestników imprezy odpowiada 
organizator. 
 

Kolejno Pan Czesław Urban  zapytał o kwestie takie jak zdjęcia umieszczane  

na profilu społecznościowym, wnoszenie aparatów, oraz parasolek teren stadionu. 

 

W odpowiedzi Pan Burmistrz poinformował że nie jest autorem tego regulaminu 

i odczytał pismo Wojewody Podkarpackiego w tej sprawie, które radni otrzymali wraz 

z projektem uchwały. Ponadto Pan Burmistrz poinformował, że jeżeli ktoś chce 

korzystać ze zdjęć na użytek inny niż prywatny zawsze może uzyskać zgodę 

organizatora imprezy. 

 

Kolejno głos w tej sprawie zabrał również radny Pan Bogusław Pleskacz oraz Pan 

Arkadiusz Lupa.  

 

Kolejno Pan Burmistrz podsumował wszelkie zaproponowane zmiany. 

 

Kolejno Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

 

Głosowanie: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych  
15 radnych (jednogłośnie). 

 

 w sprawie wystąpienia Gminy Ustrzyki Dolne z Lokalnej Grupy Rybackiej 

„STARZAWA” z siedzibą w Stubnie 

 

Projekt uchwały przedstawił Pan Burmistrz. 

 

Kolejno Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

 

Głosowanie: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0, obecnych  
15 radnych (jednogłośnie). 

 

Ad. 11. Wolne wnioski i zapytania radnych. 

 

Głos w tym punkcie zabrał Pan Bogusław Pleskacz, który złożył interpelację dot. 

poboru opłaty klimatycznej w dwóch pierwszych kwartałach bieżącego roku,  

w związku ze szczytem sezonu turystycznego, oraz o przedstawienie na kolejnej 

sesji Rady Miejskiej informacji nt.: 

1. Ilości zarejestrowanych inkasentów opłaty lokalnej w naszej gminie. 

2. Wysokości wpływu opłaty klimatycznej w roku 2016 w rozbiciu na pierwszy  

i drugi kwartał w zestawieniu z rokiem 2015 w w/w okresie. 

3. Ilość złożonych oświadczeń przez kwaterodawców o braku w ich obiektach 

turystów w pierwszym półroczu br. 

 



Pan Andrzej Steciuk zapytał o kwestię procedowania podczas sesji Rady w pierwszej 

kolejności uchwały budżetowej. 

 

W odpowiedzi radca prawny Pan Sławomir Tarnawski poinformował, że nie ma tu 

żadnego konfliktu. W zmianach w budżecie Pani skarbnik nie wybiega na przód tylko 

reaguje na zmiany podjęte na sesji po czym na kolejnej są one wprowadzana do 

uchwały. 

 

Głos zabrał radny Pan Czesław Urban, który poprosił, aby radni otrzymywali 

informację dotyczącą uchwał, które zakwestionowane są przez Nadzór Prawny 

Wojewody Podkarpackiego. 

 

Kolejno radny zwrócił uwagę, że oświadczenia majątkowe zostały umieszczone  

na stronie internetowej Urzędu dopiero w dniu 11 sierpnia.  

 

Pan Przewodniczący odnosząc się do uchwały umieszczonej na stronie 

poinformował, że jest to z reguły pilnowane, radni będą otrzymywać informację w tym 

temacie. 

 

W uzupełnieniu Pan Burmistrz poinformował, że w kwestii uchwały odniósł się do 

paragrafu mówiącego o tym, że opublikowane i obowiązujące uchwały zostają 

opublikowane w Dzienniku Urzędowym i w każdej chwili można sprawdzić które 

uchwały nas obowiązują, zarówno rozstrzygniecie Wojewody jest opublikowane  

w tym Dzienniku. Pan Burmistrz poinformował ponadto, że nową uchwałę w tej 

sprawie chciał zaproponować na dzisiejszą sesję jednak z uwagi na znaczną liczbę 

uchwał zdecydował o jej przeniesieniu na kolejną. Ponadto w kwestii oświadczeń 

majątkowych jesteśmy zobowiązani do ich złożenia do Urzędu Skarbowego  

i w odpowiednim terminie zostały one złożone. 

 

Kolejno głos zabrał radny Pan Arkadiusz Lupa, który  poinformował, że duża praca 

została wykonana na stadionie miejskim, jednak radny zauważył, że zamknięte są 

bramki co utrudnia sportowcom wejście na stadio. 

 

W odpowiedzi Pan Burmistrz poinformował, że stadion jest zamykany ponieważ 

osoby postronne nie powinny wchodzić do budynku klubowego. Jest za to otwarta 

główna brama prowadząca do stadionu. 

 

Ad.12. Sprawy różne. 

 

Pan Burmistrz zaprosił wszystkich na Dożynki Gminna, które odbędą się 

 w Ustjanowej Dolnej w dniu 11 września 2016 r. 

 

Głos zabrał radny Pan Bogusław Pleskacz, który poinformował, że nie otrzymał od 

Przewodniczącego Rady odpowiedzi na swoje interpelacje złożone podczas 



kwietniowej sesji. Radny poprosił o udzielenie odpowiedzi na nie w najbliższym 

czasie. Nie otrzymał również odpowiedzi od Burmistrza na interpelację w sprawie 

zlikwidowania w Równi dwóch hydrantów wodnych. 

 

W odpowiedzi Pan Przewodniczący poinformował, że po części odpowiedź została 

udzielona podczas sesji. 

 

Pan Burmistrz również poinformował, że udzieloną została odpowiedź w tej sprawie. 

Ponadto Burmistrz poinformował, że kwestia hydrantów jest w toku, obecnie trwa 

postępowanie, aby w przyszłości wyposażyć w źródło wodne każdą wieś na terenie 

naszej gminy. 

 

Kolejno głos zabrał mieszkaniec Hoszowczyka, który zapytał czy sołtys wsi 

Hoszowczyk zostanie odwołany w związku z uznaniem przez radę skargi na sołtysa 

za zasadną. 

 

Odpowiedzi udzielił Pan Burmistrz, który poinformował, że w § 2 podjętej dziś 

uchwały brzmi: ”wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Ustrzyk Dolnych”   

w związku z powyższym Burmistrz poinformuje o jej zrealizowaniu. 

 

Ad.13. Zakończenie obrad. 

 

Zakończenie: 13.30. 

Sporządziła: Agnieszka Madej 

 

 

 


